
          H288（2.4G）键盘使用说明书 

1：将MINI接收器插入电脑 USB口（MINI接收器在键盘的底部收藏盒），如图 

                                                                                                               

 
2：将 2 节 3A电池放入键盘的收藏盒（注意正负极），盖上收藏盒的盖子。点击键盘任何一

个字母，键盘与 MINI 接收器都可以连接。连接之后，你就可以使用的你无线键盘了。如果

发现连接不上时，你可以拔出MINI接收器，按住键盘 ESC+Q 不松手,指示灯红色闪烁，然后

再将 MINI 接收器插入电脑 USB 口，当指示灯不闪时，松开 ESC+Q 键，说明键盘与 MINI 接

收器已经连接上了，这样你可以使用你的无线键盘了。 

 

 

1: Plug the MINI receiver into the USB port of the computer (the MINI 
receiver is in the collection box at the bottom of the keyboard), as 
shown in the figure. 

 

2: Put 2 3A batteries into the collection box of the keyboard 



(pay attention to the positive and negative poles) and cover the 

collection box. Click any letter of the keyboard, and the 

keyboard and MINI receiver can be connected. After 

connecting, you can use your wireless keyboard. If you find 

that you can't connect, you can pull out the MINI receiver, hold 

down the keyboard ESC+Q, the indicator light flashes red, and 

then insert the MINI receiver into the USB port of the computer. 

When the indicator light doesn't flash, release the ESC+Q key, 

indicating that the keyboard and MINI receiver have been 

connected, so that you can use your wireless keyboard. 

 



 
 

 
 

 




